
Preureditev Mestne klavnice je nujna 
2e v lanskem letu je posebna komi

sija proučila nekatere proizvodne in de
lovne probleme v celjski klavnici in 
ugotovila, da bi bile neodložljivo po
trebne nekatere preureditve in dopol
nitve obstoječih naprav. Najpravilnej-
ša rešitev bi bila seveda izgrad
nja nove sodobne klavnice na dru
gem primernejšem mestu. Investicij
ski stroški za novo klavnico pa bi bili 
zelo visoki in bi se pri današnjem ob
segu obratovanja težko dosegla renta
bilnost zaradi visoke amortizacije. Zato 

verjetno na novogradnjo še nekaj let ne 
bomo mogli misliti. 

Ko je svet za gradnje in komunalne 
zadeve pri celjski ot>čini na svoji zadnji 
seji razpravljal o tem vprašanju, so čla
ni sveta menili, da zaenkrat v Celju ne 
bi gradili nove klavnice, pač pa bo ipo-
trebno smotrno preurediti sedanje na
prave in objekte. 

I N S T A L A C I J A P L I N A V N O V I H 
Z G R A D B A H ? 

Do danes še v Celju ni bilo sprejeto 
stališče glede obvezne napeljave plina v 
nove zgradbe. Komunalno podjetje Pli-
nama-vodovod^razsVALJAVA zato pred
laga, da bi v nove zgadbe v Celju ob
vezno napeljali tudi plinske instalacije 
ter priključek na plinovodno omrežje. 
Predlog bo predložen ljudskemu odboru 
v razpravo. 

K D O B O K R I V ? 
Vsem je znano, da so celjske ceste in 
ulice zelo ozke. V mestu se to ne da 
preurediti »čez noč«, vendar bi se dalo 
z malenkostnimi sredstvi preurediti ce
stišče od Brega do Polul. Zakaj? 

Ta odsek ceste proti Laškem je zelo 
ozek in nevaren zaradi vedno večjega 
prometa. Zjutraj in popoldne hodijo v 
šolo in se vračajo domov šolarji, ki pa 
niso dovolj zreli za lastno varnost. Več
krat pride na tem delu ceste do nevar
nih srečanj in celo do nesreč. Predlog, 
o katerem so že razpravljali Brežičani 
med seboj, je ta, da bi ob Savinji (pod 
cesto) napravili pot za pešce, s tem Ipi 
se prav verjetno izognili marsikateri 
nesreči in odgovornosti. 

Ž E L E Z A R N A U P O K O J E N C E M 
Člani delovnega kolektiva železarne 

v Štorah menijo, da bi bilo treba čla
nom kolektiva, ki odhajajo v pokoj, po
svetiti več pozornosti. Upravni odibor 
podjetja sicer izplača enkratno nagrado, 
vendar nekateri čakajo nanjo po me
sec ali več. Menijo tudi, da bi bilo prav 
če bi njihovim delavcem, preden so upo
kojeni, sindikalna organizacija skupaj 
z upravo podjetja priredila poslovilni 
sestanek, na katerem bi jim izročili de
narne nagrade, pa tudi .pismena prizna
nja v obliki diplome. 

Upravna odbor je na svoji seji že skle
nil, da bo za izplačevanje teh nagrad 
sestavil poseben pravilnik. 

O D P R A V I L I B O D O D O B I Č K E 
Na izredni seji Komisije za skrb za 

delovnega človeka sindikalne podruž
nice v Železarni v Storah je bila izra
žena želja, naj bi ta komisija odpravila 
nepravilnosti v tovarniškem bifeju. Čla
ni kolektiva so nanireč ugotovili, da 
prodajajo malico s prevelikim dobič
kom. Komisija bo na !ix>dlagi pritožb 
zahtevala od uprave podjetja in delav
skega sveta lokinitev teh dobičkov. 

N E K A J Š T E V I L K 
V Železarni v Storah so v lanskem 

letu p>orabili za razne tečaje in semi-
naje 1,167.343 din. Priredili so šolo za 
visoko kvcdificirane delavce, ki jo je 
uspešno zaključilo 44 članov, medtem 
ko so v varilski tečaj poslali 4 varilce. 

V istem razdobju so za štipendije iz
plačali 1,905.650 diin, skupno 54 štipen
distom. 

S P R E J E M N O V I H D E L A V C Ć V 
Na predlog upravnega odbora so na 

zadnjem zasedanju delavskega sveta Že
lezarne v Storah sprejeli sklep, da bo 
Komisija za sprejem delavcev spreje
mala nove delavce na delo dvakrat me
sečno in sicer vsakega štirinajstega in 
zadnjega v mesecu. 

M L A D I N A N I M A P R O S T O R O V 
Mladinski organizaciji v Ljubečni bi 

bili potrebni razni krožki, za katere pa 
nimajo potrebnih prostorov m imajo 
sestanke v gostinskih prostorih. Mla
dina pričakuje, da bo z dograditvijo 
zadružnega doma dobila tudi svoj pro
stor, kjer se bo lahko nemoteno sesta
jala. Lansko leto je bila pohvaljena in 
nagrajena. 

N O V I G L I N O K O P I 
Spričo pospešenih gradenj občutno pri

manjkuje opeke. Domača proizvodnja 
krije komaj ,polovico potreb in smo zato 
še vedno vezani na uvoz iz drugih re
publik. Nujno je zato ix>trebno razširiti 
opekaine, odnosno odpreti nova naha-
jcdišča gline, ki je pri nas ne primanj
kuje. Kolektiv Celjske opekarne je ra
zumel to potrebo in bo letos razširil 
svoje glinokope proti zapadu, nekoliko 
pa tudi proti severu. Opekama bo pri 
razširjenju glinokopov posegla tudi v 
nekatere občinske ceste. Tako bo verjet
no cesta Nova vas—Hudinja presekana 
v dolžini kakih 200 metrov. V nadome
stilo za to cesto bo Opekama na zapadni 
strani zgradila novo cesto, da prebivalci 
T E H naselij ne bodo prikrajšani. Na seji 
sveta za komunalo je bil sprejet sklep, 
D A naj celotno cestno onu-ežje, ki se bo 
moralo zaradi razširitve glinokopa spre
meniti, uredi Celjska opekama na svoje 
S I T R O Š K E . Način ureditve bo predpisala 
Uprava za ceste in kanalizacijo Celje. 

V E S E L I V E Č E R 
Prejšnji teden je zabavni ansambel 

Celjskega akademskega kluba priredil 
v veliki dvorani prosvetnega doma v 
Storah veseli večer. Program, ki je bil 
pester in lepo sestavljen, so izvajali in
strumentalni kvintet, peli so Jože, Mar
jan in Branko, medtem ko je humorist 
Matevž iz Ljubljane držal poslušalce v 
nenehnem smehu. Ljudi j e bilo okrog 
tri sto. 

Istega dne je ansambel Z istim S P O R E 

dom nastopil v veliki dvorani zadruž
N E G A doma v Šentjurju pri Celju. , 

V P O D V O Z U P R I P O S T I I Z D R E D N O 
M O C A N P R O M E T 

Po predloženih podatkih Uprave za 
ceste in kanalizacije je v Celju izredno 
razvit promet pod železniškim podvozom 
pri pošti. Dnevno gre skozenj preko 
500 raznih motornih vozil, preko 3500 
kolesarjev, preko 6700 pešcev, preko 
140 ročnih vozičkov in preko 100 vprež-
nih vozil, odnosno preko 11.000 upo
rabnikov dnevno. 

V zvezi z ureditvijo celjskega želez
niškega vozlišča se je tako pojavila nuj
N A potreba po ureditvi, odnosno pre
usmeritvi tega podvoza. Po nekaterih 
predlogih naj bi nov podvoz uredili v 
bližini novega mostu čez Savinjo. 

V S torah 
so na pobudo Društva žena in organi
zacije S Z D L organizirali v veliki dvora
ni prosvetnega doma svečano proslavo 
v počastitev 8. marca. 

O pomenu mednarodnega praznika 
borbenih žena in o vlogi žena v seda
njem družbenem razvoju je govorila 
predsednica Društva žena, tovarišica 
R O Ž E N A S V E T K O V A , sledil je koncert 
ženskega pevskega zbora, recitacija SO
NJE O C V I R K , ob zaključku pa je godba 
na pihala zaigrala še nekaj komadov. 
Na proslavi je predsednik DPD »Svo
bode« Store, tovariš ing. B O R I S N E -
C E M E R , izročil ženskemu zboru v ime
nu Okrajnega sveta Svobod in prosvet
nih društev v Celju pismeno priznanje 
Z A uspešno in kvalitetno delo. 

C E N E N A C E L J S K E M T R G U V T E M T E D N U 
( C E N E v O K L E P A J U V E L J A J O Z A P R I V A T N I 

S E K T O R ) 

K r o m p i r 12-14 ( 1 4 - 2 0 ) ; č e b u l a 4 4 - 6 0 (50 do 
100); česen 200 (160—200); f ižol v . 100 (70—100); 
f ižol n. — (50—70; so lata 60—80 (60—80); cveta-
P A 80 (80); šp inača 120 (150—200); motovi leč — 
(150-200): rad ič 100 (150—250); r e g r a t — (150 
d o 200); z e l j e g l a v n a t o 20 (20—30); z e l j e r i b a n o 
40 (40); r e p a r i b a n a — (50); pesa 50—60 
(50—60); ohrov t 25—40 (40); p e t e r š i l j 50—60 
(40—100); hren — (150—200); k o l e r a b a — 
(20—40); k o r e n j č e k 40—60 (20—70); p o r 40—60 
(60); r e d k e v 18 (20—40); s a d j e suho — (100 d o 
150); s l ive s u h e 28« ( — ) ; g o b e suhe — (1500); 
f i ge suhe 180 ( — ) ; o r e h i lušč. 700 (750); oreh i 
celi 220 (220—240); roz ine 400 ( — ) ; m a n d e l j n i 1400 
( — ) ; l imone 260 ( — ) ; p o m a r a n č e 210 ( — ) ; oraš id i 
•580 ( — ) ; j a b o l k a 80—90 (70—110); m l e k o — (36); 
skuta — (160); smetana — (240); m a s l o — (480 
d o 540); k u r e — (480—700); piščanci — (500); 
za jc i — (200—506); j a j c a 13—14 (12—14); k o r u z a 

— (50); pšen ica — (50); o v e s — (40—45); j e č m e n 
— (40); k o r u z n i z d r o b — (65). 

kronika nesreč 
Tri l e tn i D u š a n O s t m h iz Z e p i n e p r i T e h a r j i h 

se j e p o p a r i l z v r e l o v o d o . D o b i l j e o p e k l i n e 
po te lesu. — T u d i š t ir i le tna O l g a K u k o v i č iz 
Š m i k l a v ž a p r i Skof j i vas i se j e p o p a r i l a z v r e l o 
vodo in u t r p e l a o p e k l i n e po te lesu. 

P r i padcu s la si p o š k o d o v a l i nogo Štefka F e r -
lež iz V o j n i k a in M a r i j a n a Stegu iz Z a g r a d a . 

F r a n c B e l a k iz Z a d o b r o v e p r i Škof j i vas i j e 
p a d e l z voza in si p o š k o d o v a l hrbten ico . 

P r i p a d c a si j e z lomila n o g o A n a Z u p a n iz 
Pods.rede. 

A n t o n P o v š e iz T r b o v e l j j e bi l v C e l j u na 
o b i s k u . Iz n e z n a n e g a p o v o d a p a se j e T stano
v a n j u v G u b č e v i ulici obes i l . 

Trgovina TEHARJE, prej K Z 

razprodaja 
tekstilno blago 

z 10% popustom 

gibanje prebivalstva 
v C E L J U V Č A S U O D 1. D O 8. M A R C A 1958 
j c b i l o r o j e n i h 27 d e č k o v in 33 d e k l i c . 

Poroč i l i so se: 
Janez U d r h , k m e t o v a l e c iz S p o d n j i h G r n š o v e l j 
m Š t e f a n i j a T u r n š e k , p o l j s k a d e l a v k a iz L o -
čice o b S a v i n j i ; F r a n c J a k o b , p o m . šo fer in 
M a r i j a B e g , d e l a v k a , o b a iz C e l j a ; A n t o n 
G r a č n a r , u p o k o j e n e c in A n a V r h o v š e k , k m e -
t o v a l k a , o b a iz P e č o v j a ; A l d o P o r o p a t , av tok le -
p a r in M a r i j a - V e r a M a l g a j , k e m i j s k i tehnik, 
o b a iz I zo l e . 

U m r l i so: 
A n a K o l a r , p o d p i r a n k a soc. s k r b s t v a iz C e l j a , 
s tara 79 let; M a r i j a Jns, g o s p o d i n j a iz C e l j a , 
s tara 74 let ; C i r i l N o v a k , šo fer iz K a s a z , s tar 
32 let, A n t o n i j a Z o l n i r . poses tn ira iz L o p a t e 
pri C e l j u , s tara 78 let; D u š a n G a b e r , o trok iz 
C e l j a , s tar 4 mesece; B o g d a n D r a k s l e r , o trok 
iz M a r n a p r i H r a s t n i k u , s tar 7 mesecev; I v a n 
V e h o v a r , o s e b n i u p o k o j e n e c iz C e l j a , s tar 
8 * let; Š t e f a n i j a R ib i č , d i j a k i n j a iz V o d r u ž a , 
s tara 15 let; T e r e z i j a T a n j š e k , g o s p o d i n j a iz 
C e l j a , s tara 56 let . 

Madicinske sestre so zborovale 
v Celju že nekaj časa dela Društvo 

medicinskih sester, ki šteje vsega 60 
članic. Tako so v društvu organizirane 
vse medicinske sestre iz raznih zdrav
stvenih ustanov na področju našega 
okraja. Prvi redni letni občni zbor je 
preteklo sredo pokazal, da je društvo 
res še mlado, toda že prizadevno tipi je 
za vsemi oblikami organizacijskega de
la, kako bi se v preventivi in kura-
tivi pri nas zboljšala zdravstvena služ
ba. 

Naloge Društva medicinskih sester so 
neposredno vezane tudi na naloge žen
skih društev — kar je v svojem refe
ratu nakazala tovarišica Helena Bo-
rovšak. Poročilo predsednice društva, 
sestre Dominike, pa je govorilo o ana
lizi dela in problemih medicinskih se
ster na terenu. Njena izvajanja so po
trdila dejstvo^ da je medicinska sestra 
res dragocena vez med zdravnikom in 
bolnikom. Na podeželju je dobra medi
cinska sestra učitelj zdravstvene abe
cede na vasi. Dobro pozna socialne pri
like, dobro pozna že tudi organizacijske 
prijeme in gre v borbo za človeško 
zdravje s parolo: bolje preprečevati, 
kot zdraviti bolezni! 

najprikupnejSa »nimfa« 

Na I I I . Neptunovem plesu v Celju so 
izbrali tri najprikupnejše med vsemi 
nosilkami rdečih srčkov. Vse tri so bile 
deležne lepe nagrade. Vsaka je dobila 
kolekcijo kozmetičnih izdelkov »Narta«. 
Na sliki vidimo prvonagrajeno »nimfo« 
te zabavne prireditve pod pokrovitelj
stvom »boga vodnih globin«. 

G A S I L C I 
Gasiilci iz Ljubečne se pripravljajo 

na svoj praznik. Pripravljajo pester 
spored, v katerem bo tudi uprizoritev 
Gogoljeve »Zenitve«. 

V O J A K A O T O N I N S T A N E 

pozdravljata ... 
Naše uredništvo je pred dnevi prejelo 

dopisnico, na kateri vojaka, Savinjčana 
prosita za javno objavo njunih pozdra
vov. 

»Pozdravljava vse fante in dekleta iz 
Levca in Polzele, iposebno pa svoje do
mače. Prisrčen pozdrav tudi onim, h ka
terim nama misli najčešče uhajajo. Že
liva si skorajšnjega svidenja.« 

Oton in Stane, 
vojna pošta 3065/4, Sombor 

TEDEN POŽARNE VARNOSTI 
V okviru »Tedna požarne varnosti« 

je bila v prostorih gasilskega doma v 
, Storah izredna seja upravnega in nad
zornega odbora prostovoljnega gasil
skega društva Železarne Štore. Navzoči 
so bili zastopniki delavskega sveta, 
upravnega odbora, ZK, uprave podjetja 
in sindikalne podružnice. 

Ob zaključku tedna je bil zbor vseh 
gasilcev s svečano proslavo. Posebna 
komisija, ki je pregledala delo, je ugo
tovila, da so najboljše uspehe dosegla 
gasilska društva Šentjur, Slivnica in 
Dramlje. Gasilcem je govoril tudi pred
sednik Občinskega LO Šentjur, tovariš 
Peter Hlastec. 

L O R G E R V Š E N T J U R J U 
Na povabilo LU je te dni v Šentjurju 

pri Celju pred val naš znani in najboljši 
atlet, tov. Stanko Lorger, o popotnih in 
športnih vtisih z raznih tekmovanj (Var
šava, Praga, Moskva, Pariz, Rim, Ate
ne). Ob zaključku je na željo poslušal
cev govoril še o spominih iz Avstralije. 
Predavanje je bilo izredno zanimivo in 
poučno, zato so prisotni predavatelji 
prosili, naj jih še večkrat obišče. 

S T O R S K E P E V K E V K O Z J E M 
Preteklo nedeljo je ženski pevski zbor 

DPD »Svoboda« iz Štor priredil v Koz
jem samostojen pevski koncert narodnih 
in umetnih pesmi. Mnogoštevilni iptoslu-
šalci so bili s koncertom zelo zadovoljni. 

Z A R A Z V O J T U R I Z M A 
V Z R E C A H 

Na sestanku odbornikov SZDL v 
Zrečah so poleg ostalih vprašanj, ki so 
važna v času predvolilnih priprav, go
vorili tudi o napredku turizma v tem 
kraju in bližnji okolici. Zreče so dokaj 
ugodna izhodiščna točka izletnikov, ki 
gredo na ta del Pohorja, posebno na 
Rogljo in Pesek. V bližini je več zgo
dovinskih krajev kot na primer Sko-
marje in Resnik, ki so zlasti znani iz 
časa narodno osvobodihie vojne. Vse 
to in še posebej prirodne lepote nudi
jo dokaj ugodno področje za razvoj 
turizma v teh krajih. Zato so v Zrečah 
pred dnevi ustanovili pripravljalni od
bor za ustanovitev turističngea društva. 

IZ S M A R T N E G A O B P A K I 
Nova avtobusna proga. Od 1. marca 

dalje se otvori poštno-potniška atvo-
busna proga Celje—Velenje—Šmartno 
ob Paki—Celje, katero je organiziralo 
podjetje za PTT promet. Avtobus bo 
vozil dvakrat dnevno. Zjutraj bo prispel 
v Šmartno ob Paki 6.30, zvečer pa ob 
ob 18.31. Vozil bo samo ob delavnikih. 
Skoda, da ne bo vozil tudi ob nedeljah, 
kajti takrat tudi vlak ob 6.18 ne vozi. 
Ravno ob nedeljah bi imel največ pot

nikov. 

Iz gornje Savinjske doline 
42 V O L I S C V M O Z I R S K I O B C I N I 
Območje mozirske občine je za mairč-

ne skupščinske volitve razdeljeno na 
skupno 42 volišč. V 84 volilnih odborih 
bo sodelovalo skupno 504 volivcev. Te 
dni bodo pričeli že z instruktažo volilnih 
odborov. Vse tehnične priprave za vo
litve v redu ix>tekajo. Revizija volilnih 
imenikov je bila pravočasno in dobro 
opravljena. Skrb za okrasitev in uredi
tev volišč so prevzele politične organi
zacije, predvsem mladina. Volivci v 
Smihelu nad Mozirjem so napovedali 
vsem voliščem v občini tekmovajije o 
udeležbi na volitvah. Sklenili so, da bo
do volitve opravili že do 10. ure dopol
dne. 
Z A D R U G E P R E D O B C N I M I Z B O R I 

Kmetijske zadruge mozirske občine se 
aktivno pripravljajo na bližnje letne 
občne zbore. Računajo, da bodo občni 
zbori opravljeni v mesecu marcu in v 
prvi .ix)lovici ajjrila. 

KZ Ljubija pri Mozirju je imela pred 
dnevi že svoj letni občni zbor. 

Člani zadruge so kritično pregledali 
delo KZ v preteklem letu in ugotovili, 
da je bilo delo zadruge zadovoljivo. 
Lanski program dela je bil v nekate
rih panogah celo presežen. KZ je imela 
v lanskem letu skupnega prometa v 
vrednosti nad 40 milijonov dinarjev. 
Pri odkupu je imela prometa nad 10 mi
lijonov dinarjev. KZ Ljubija ima dobro 
organiziran odkup kmetijskih pridel
kov. Pri tem prometu je dosegla dobi
ček nad milijon dvesto tisoč dinarjev. 
Na občnem zbom so sprejeli tudi pro
gam dela za leto 1958. Povečali bodo 
nasade hmelja za 6 hektarjev in zgra
dili novo zadružno sušilnico za hmelj. 
Skrb za melioracijo bo E N A zelo važnih 
nalog, ki si jih je KZ stavila v plan. 
Zato je bila pred nedavnim ustanovlje
na melioracij S I K A skupnost. V letošnjem 
letu bo KZ dokončala Zadružni dom in 
zgradila novo zadružno skladišče. Med 
pomembne sklepe, ki so bili sprejeti 
na občnem zboru, spada tudi sklep o 
ustanovitvi kmečke samopomoči. 

Tudi kmetje iz Varpolja in Šentjanža 
(KZ Rečica ob Savinji) hočejo na svojem 
področju ustanoviti melioracijsko skup
nost. Prispevali bodo blizu Jelovico 
stroškov (večinoma z delom in prevozi), 
za kritje ostalih stroškov pa bodo najeli 
dolgoročni kredit. 

A V S E N I K I S O N A S O B I S K A L I 
Na območju mozirske občine je te dni 

gostoval kvintet bratov Avsenikov, s 
pevoi: Francem Korenom, Jelko Cvete-
žar in Jano Osojnik. S programom, so 
nastopili v Mozirju, Rečici ob Savinji, 
Ljubnem in Gornjem gradu. Občinstvo 
je bilo s celotnim programom zelo za
dovoljno. 

Š M I H E L S K A M L A D I N A Z A S L U Ž I 
P R I Z N A N J E 

Dolge zimske večere je mladina v 
Smihelu koristno uporabila. Mladinski 
aktiv je naštudiral Molierovo igro »Ju
rij Tepček« in jo v januarju z zado
voljivim uspehom uprizoril. Dramska 
sekcija Prosvetnega društva je v janu
arju uprizorila dramo Miška Kranjca 
»Pot do zločina«. Ce k temu prištejemo 
še prireditev pionirjev ob novoletni jelki 
vidimo, da se je. dramska dejavnost v 
Smihelu v tej zimi precej razmahnila. 

C E B I P R E D A V A T E L J I V S A J 
R E D N O P R I H A J A L I . . . 

V Smihelu obstoja tudi 2. letnik Kme
tijsko gospodarske šole. V primeru z 
lanskim letom je obisk nekoliko nižji, 
saj obiskuje šolo zadnje čase le 14 učen
cev. Vendar pa lahko trdimo, da so ti 
toliko bolj marljivi in pridni pri učenju. 
Redno trikrat tedensko prihajajo k pre
davanjem tudi po pol do 1 ure daleč. 
Predavatelji prihajajo iz Mozirja in Ce
lja. Vsekakor pa bi šola dosegla še večji 
uspeh, če bi vsi predavatelji redno pri
hajali. Toda često se zgodi, da učenci 
zastonj čakajo predavatelja. Mnogi pre
davatelji pa se ne ustrašijo dolge poti in 
slabega vremena ter redno .prihajajo v 
Smihel. Prav njim gre največ zaslug za 
dober uspeh na šoli. 

R E Č I C A O B S A V I N J I 
UPRAVITELJSTVO Kmetijsko go

spodarske šole je v Rečici ob Savinji 
organiziralo gospodarski tečaj za kmeč
ka dekleta. Udeleženk je bilo 41. 

V NEDELJO je bil občni zbor aktiva 
mladih zadružnikov,, na katerem so ob
ravnavali vprašanje hmeljarstva na 
področju kmetijske zadruge v Rečici. 

PROSVETNO DRUŠTVO je med naj
aktivnejšimi društvi v okraju. Pred' 
kratkim je dramska sekcija uprizorila 
Jurčičevega »Sosedovega sina« ter 
»Okence«. Poleg knjižnice dela še ljud
ska univerza, ki pripralja redna pre
davanja. 

V OKVIRU »Tedna požarne varnosti« 
so gasilci pripravili nočno in dnevno 
vajo in pripravili predavanje za šol
sko mladino. 

R A Z N A DRUŠTVA ter zbori vol iv
cev postajajo aktivnejši. Ustanovili so 
odbor za gradnjo vodovoda in režijski 
odbor za gradnjo učiteljskih stanovanj. 
Ustanoviti želijo tudi osemletko. 

R A Z G I B A N A D E J A V N O S T K O N J I 
Š K E S V O B O D E 

Novi odbor konjiške Svobode je letos 
dokaj razgibal njeno delo. Plod tega so 
tudi nekatere spremembe v samih ob
likah delovanja in vodenja. Z ozirom 
na to, da ima društvo več sekcij, ima 
ta še vsaka posebej svoj ožji pododbor, 
ki vodi njeno delo na tem področju. 
Predsedniki teh pododborov pa so člani 
odbora Svobode, s čemer je v celoti 
podano medsebojno sodelovanje in re
ševanje skupnih nalog. Vsaka sekcija 
ima svoj program, ki ga sprejme na 
sestanku svojega članstva, s tem pa se 
je tudi povečalo število tistih,, ki R 
društvu aktivno delajo. Naj povem sa
mo to, da so igralci pred kratkim dali 
na oder igro »Rdeča kapica«, zdaj pa 
se pripravljajo še na dve igri. Vse to 
kaže, da bo letos delo konjiške Svobode 
zelo močno razgibano. 

I Z S L O V E N S K I H K O N J I C 
Člani sindikalnega odbora pri K m e 

tijski zadrugi v Slov. Konjicah so pred 
dnevi izvolili za svojega novega pred
sednika tov. Danico Pintar. To je v 
konjiški občini prvi primer, da je žen-
slka predsednik sindikalnega odbora, 
čeravno jih je med zaposlenimi v pod
jetju in ustanovah dobra četrtina. 

V konjiški občini je sedaj okoli tisoč 
upokojencev, ki S O člani društva v Slov. 
Konjicah in v Vitanju. Ce jih primer- j 
jamo s številom zaposlenih, potem pride i 
na blizu tri zaposlene P O en upokoje
nec. Samo iz tovarne usnja KONUS je " 
še živih okoli 70 upokojencev, med nji
mi le dva, ki S T A bila upokojena še pred 
vojno. Vodstvo podjetja jih je pred • 
kratkim povabilo na skupni pomenek^ 
kjer jim je pripravilo manjšo zakusko. 

* 
Tudi na gradbenem podjetju v Slov. 

Konjicah so sindikalni odborniki že raz- . 
pravljali o volitvah za delavski svet 
podjetja. Sklenili so, da bodo dosedanji 
člani DS po vseh gradbiščih svoje vo 
livce seznanili o uspehih in problemih 
dela. To pa bo hkrati tudi priprava za 
izbiro kandidatov za novi delavski svet. 

* 
Izgleda, da je tudi letošnja zima bila 

na »obroke«. Smučarji v konjiški občini 
so svoje rekvizite že shranili, saj je 
toplo sonce že kazalo, da snega ne bo 
več. Seveda so se pošteno zmotili, saj 
jim je narava močno zmešala račune. 

Dokaj ugodna zima pa je seveda moč
no vplivala na redno proizvodnjo. Do-
čim so prejšnja leta bile v vseh pod
jetjih močne omejitve električnega toka 
in so ponekod delo C E L O začasno usta
vili, pa letos ni bilo niti E N E G A takega 
primera, da bi zato morali D E L O preki
niti. L. V . 

V L U C A H J E Z A S V E T I L A L U C 
Pred nedavnim je v Lučah in okolici 

zasvetila električna luč. Vrednost iz
vršene elektrifikacije na tem območju 
znaša do danes nad 37 nailijonov dinar
jev, od katerih odpade na občino, DES 
Celje in OZZ Šmartno ob Paki nekaj 
nad sedem milijonov; vsa ostala sred
stva so prispevali domačini sami: kme
tijska zadruga šest in pol, kmetje v le
su nad 19, s prostovoljnim delom pa 
nad 5 milijonov dinarjev. Kmetje, de
lavci in uslužbenci so opravili 39.639> 
prostovoljnih ur. Za nadaljnja dela pa 
bo potrebnih še 45 milijonov. 

Š M A R T N O O B P A K I 
ZADNJO SOBOTO so v Šmartnem. 

ob Paki Z E I K L J U Č I L I pouk na Kmetijsko 
gospodarski Š O L I . Končni uspehi so bili 
presenetljivi, saj so ga skoraj vsi učen
ci opravili z odliko. 

GASILCI so ob »Tednu požarne var
nosti« očistili gasilski dom, preizkusili 
vse cevi in drugo orodje. 

P O D S R E D C A N I v Z A D R E G I 
V nedeljo so se mladi Podsredčan« 

pod vodstvom tovarišice Cernakove-
predstavili kot dobri igralci v Selah piri 
Virštanju v komediji Zadrega nad za
drego. Obisk je bil zadovoljiv, le gasilska 
dvorana v Selah je klavrna, ker še nima 
poda in se človek pošteno oblati v sicer 
lepi dvorani. Upamo pa, da bodo kmalu 
tudi to pomanjkljivost odpravili vrli ga
silci s prostovoljnim delom, kot so udar
niško in z lastnimi sredstvi zgradili svoj 
dom do takšnega stanja, kot je. Kakor 
slišimo, bo ob prazniku dela slavnostaa 
otvoritev. 


